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Verslag van de Algemene Vergadering d.d. 27 maart 2023 

in tennisclub Balcaen 

 

1. Telling der aanwezigen 

De vergadering wordt geopend om 18:56. Er zijn dan 17 leden aanwezig; om 19:30 zijn er 21. 
Zij krijgen een drankje aangeboden door de club. Bestuurslid Luc kan jammer genoeg niet 
aanwezig zijn. Voor het geval dat nodig zou zijn is er een volmacht van Janny. 

2-3. Welkomstwoord en jaaroverzicht door voorzitter Bert Kolsteeg 

“Hartelijk welkom in sportcentrum Balcaen, waar wij alweer anderhalf jaar spelen, en dat met 
veel plezier. Wij zijn hier welkom en wij voelen ons ook welkom, wat toch een groot verschil is 
met andere gelegenheden waar bridgeclubs worden aangemaand om meer te drinken anders 
vliegen ze buiten. De combinatie met andere sporten is dus nuttig en misschien kunnen wij hen 
nog inspireren om te bridgen en wie weet zij ons nog eens aanzetten tot padellen. Zo gaat het 
toch ook bij de golf. 
 
De balans van het jaar 22/23 is gunstig. Wij hebben over het algemeen 5/6 , een enkele keer 7 
tafels. Met een ledenaantal van 34 wil dat zeggen een tweederde aanwezigheidsgraad.  Ideaal 
is om 7x4 of 9x3 te spelen. Tegen iedereen spelen biedt eigenlijk de enige eerlijke uitslag, 
sprak Jules altijd. Zeer plezierig is natuurlijk te vermelden dat Kobe onze rangen heeft 
vervoegd. Hij heeft meteen de gemiddelde leeftijd van Forum naar beneden getrokken en zo 
kunnen we ons bijna de jongste bridgeclub van België noemen. Wij kunnen alleen maar hopen 
dat er nog enthousiastelingen voor ons denkspel bridge nakomen. 
De inschrijvingen via Whatsapp verlopen vlot. Het is niet van moetens maar het is wel nuttig en 
wij kunnen vanuit het bestuur alleen maar aanmoedigen om er gebruik van te maken. Voor de 
komende sessies van 2de paasdag, 1 mei en 2de pinksterdag is het een voorwaarde om te 
weten of wij wel of niet kunnen spelen. Dus dan willen wij oproepen om dan zeker te laten 
weten of je komt. Hou Whatsapp in de gaten want daar zal dan ook staan of we spelen of niet. 
Bert en Erik hebben de leiding en geven ons de uitslagen van onze bridgeavonden. Voor de 
arbitrage staan o.a. Bert, Yvan Patrick en Eric paraat. Wij hebben de weelde van 
gediplomeerde clubleiders en arbiters onder onze leden te vinden. Bedankt hiervoor. Ook is 
genoeg solidariteit om bij afsluiten samen de boel weer op te ruimen. Bedankt allemaal. 
De resultaten van de competitie 22/23 waren aanvankelijk teleurstellend maar op het eind 
kwam zelfs de eerste plaats nog in zicht! Onze twee ploegen eindigden uiteindelijk op een 
mooie 3de plaats. Forum 2 had geen noemenswaardige problemen om de nodige viertallen te 
vormen. Voor Forum 1 was het niet altijd gemakkelijk. 
 
Wij hebben traditiegetrouw nieuwjaar gevierd met een receptie, misschien kunnen we eens een 
toernooitje er aan binden, alle ideeen zijn welkom voor eventuele aktiviteiten. Er was een idee 
om het einde van de competitie te vieren met een etentje dat is jammer genoeg niet kunnen 
doorgaan door een activiteit hier in tennisclub Balcaen. Maar nog eens ieder initiatief is 
welkom.” 
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4. Financieel verslag 

Het lage aantal clubavonden is het gevolg van de corona-maatregelen. 
De penningmeester laat weten dat van de 44€, vermeld bij de VBL-uitgaven, nog 22€  zal 
gerecupereerd worden daar dit een dubbele betaling van het lidgeld van een eerstejaars 
betreft. Verscheidene leden vragen zich af waarom de 22€ die de eerstejaars aan de club 
betaalde niet bij de inkomsten terug te vinden is. 
 

 
 

De bankkosten kunnen verminderd worden: één van de twee kan opgezegd worden of er kan 
overgeschakeld worden naar een bank zonder kosten (vb. Keytrade bank). De penningmeester 
zal de mogelijkheden nagaan. 
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5. Verslag van de commissarissen Johan en Dirk 

De commissarissen drukken hun waardering uit voor het werk van de penningmeester.  

6. Goedkeuring van de rekeningen van het voorbije jaar en kwijting aan het bestuur 

De leden sluiten zich met handgeklap aan bij het verslag van de commissarissen. 

7. Aanduiding 2 commissarissen 2023-2024 

Geen melding nieuwe kandidaten. Johan en Dirk hebben toegestemd om het financieel verslag 
ook volgend jaar na te zien.  

8. Verkiezing bestuursleden 

Er zijn zoals steeds 7 plaatsen beschikbaar. Het huidig bestuur (5 personen) is vorig jaar voor 3 
jaar herkozen, dus nog 2 jaar in functie. Er hebben zich geen nieuwe kandidaten gemeld. 
Voorzitter doet een oproep om de 2 vakante plaatsen op te vullen en benadrukt dat elk initiatief 
genomen kan worden. 

9. Begroting 2023-24 

Het lidgeld blijft vastgelegd op 30€ per lid of bevriend lid, verhoogd met de bijkomende kosten 
voor de VBL (42€, niets voor een bevriend lid) en Bridge Beter (20€ voor de papieren versie, 8€ 
voor de digitale versie). 
 

 
 
De inleg op de clubavond blijft 3€ voor een lid en 4€ voor niet-leden. 
De verdeling van het prijzengeld wordt behouden. 
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10. Viertallencompetitie 2023-24 

Volgend jaar terug 2 ploegen in competitie. De competitieploegen moeten bij de VBL 
aangemeld worden vóór 1 juni. Yvan en Bert H. zullen nagaan welke mogelijkheden er zijn. 
Kandidaat-spelers worden verzocht zich bij één van hen aan te melden. 

11. Rondvraag, suggesties en varia 

Clubkampioenschap: Bert houdt de stand in het clubkampioenschap bij, reëel en met handicap, 
en zal die regelmatig in het clublokaal afficheren. 
Dupliceermachine: Philippe vraagt zich af of het niet interessant zou zijn om met een 
dupliceermachine te werken. 
Voordeel: er hoeft niet meer met de hand geschud te worden en ook hoeft de spelverdeling niet 
meer in de Bridgemates te worden ingevoerd.  
Nadeel: een schudmachine is een behoorlijke investering (ca. 4000€), maar er kunnen allicht 
afspraken gemaakt worden met bevriende clubs die dergelijk toestel bezitten (BC Westrand en 
BC Pajottenland) en dit voor ons zouden kunnen doen (mits vergoeding); de kaarten moeten 
dan nog wel bij BC Forum geraken. We zullen informeren of er bij onze leden hiervoor 
kandidaten zijn. 
Tweede clubavond: Philippe vraagt zich af of er geen interesse bestaat voor een 2de bridgedag 
(vb. op vrijdag). Als het lokaal van Balcaen niet beschikbaar zou zijn kan het misschien in het 
lokaal van Pajottenland. We zullen informeren bij onze leden of ze geïnteresseerd zijn. 
“Bevriende clubs”: Johan merkt op dat Forum doorgaans goed vetegenwoordigd is op de 
speeldagen van de “bevriende clubs”; het omgekeerde kan zeker niet gezegd worden.  
 
 
Namens het Bestuur, 
Erik Gerlo 
01-04-2023 


